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Fei (Faye) Wang 

Beijing 

+86 10 8516 4242 

faye.wang@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Fei Wang's practice focuses on patent law, including patent drafting, prosecution and 

reexamination, invalidation, freedom-to-operate searches, intellectual property due diligence and 

other IP-related counseling.  She has extensive experience in providing legal services to both 

domestic and multinational clients.  She also has extensive experience in design patents. 

Ms. Wang has helped well-known domestic and multinational clients to obtain numerous patents in 

China, particularly in technical fields such as mechanical engineering and automotive engineering. 

Ms. Wang has also represented clients in patent invalidation proceedings and administrative 

litigations before the Patent Reexamination Board and the courts, and has obtained many favorable 

results for a number of renowned companies. 

Prior to joining Han Kun, Ms. Wang practiced as a senior patent attorney at King & Wood Mallesons 

for more than eight years. 

EDUCATION 
RWTH Aachen University, Germany, Master's Degree (Automotive Engineering) (2010); Tongji 

University, Bachelor's Degree (Mechanical Engineering) (2007). 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Patent Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, German 
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王菲 

北京 

+86 10 8516 4242 

faye.wang@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

王菲女士主要从事专利相关的法律事务，具有丰富的专利撰写、申请、复审、无效、咨询和

行政诉讼经验，尤其擅长机械领域的专利申请和保护，包括汽车、冶金设备、纺织机械、风

力发电设备、工程机械、医疗器械、家用电器等领域。她在为国内和跨国客户提供专利法律

服务方面拥有丰富的经验，她还拥有丰富的外观设计专利申请经验。 

王菲女士曾帮助多家国内外企业在中国获得了大量专利。王菲女士还曾代表客户处理专利复

审委员会和法院的专利无效和行政诉讼，并为一些知名公司取得了有利结果。 

此外，王菲女士还擅长于 FTO、知识产权尽职调查及其他知识产权业务。 

在加入汉坤之前，王菲女士曾作为资深专利代理人在金杜律师事务所工作八年。 

教育背景 

德国亚琛工业大学（工学硕士，汽车系统工程）（2010）；同济大学（工学学士，机械设计制

造及其自动化）（2007）。 

执业资格 

中华人民共和国专利代理人执业资格 

工作语言 

中文、英文、德语 


